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ORK.8021.5.2016 

Protokół z Posiedzenia Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Grodzisku Wielkopolskim 

 

Ad 1) Dnia 8 lipca 2016 roku o godz. 12.00 w salce konferencyjnej Starostwa Powiatowego 

(budynek B) odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SP ZOZ w Grodzisku Wlkp.  

Posiedzenie zostało zwołane w trybie pilnym. Taką możliwość daje zapis § 6 ust. 2 

Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Grodzisku Wielkopolskim stanowiący załącznik do uchwały Nr IX/64/2011 Rady Powiatu 

Grodziskiego z dnia 28 czerwca 2011r., zmieniony uchwałą Nr XXXII/201/2013 Rady 

Powiatu Grodziskiego z dnia 26 marca 2013 r.  

Pan Antoni Kłak Przewodniczący Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Grodzisku Wlkp. powitał przybyłych na posiedzenie Członków Rady 

Społecznej. Nieobecni Członkowie Rady Społecznej to Pani Gabriela Zülsdorff, Pan Marcin 

Stróżyński, Pan Kazimierz Breś, Pan Arkadiusz Pawłowski (lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu).  

Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z zapisami Regulaminu Rady Społecznej jest 

ona władna do podejmowania uchwał, ponieważ jest zapewnione quorum.  

Ad 2) Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do punktu drugiego posiedzenia – 

przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. Pan Antoni Kłak odczytał zaproponowany 

porządek obrad.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i powitanie.  

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej czasowego zaprzestania działalności 

leczniczej.  

4. Sprawy bieżące.  

5. Zakończenie.  

Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 3b) podjęcie 

uchwały w sprawie opinii dotyczącej czasowego zaprzestania działalności leczniczej, które 

dot. oddziału chirurgicznego z pododdziałem gastroenterologicznym. Zapytał, czy ktoś  

z Członków Rady ma pytania, uwagi do proponowanego porządku obrad. Nikt z Członków 
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nie miał uwag. Poddał wniosek pod głosowanie. Porządek obrad został jednogłośnie 

rozszerzony o punkt 3b). 

Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianie, który przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i powitanie.  

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  opinii   dotyczącej   czasowego   zaprzestania   działalności leczniczej dot. oddziału 

ineternistyczno – kardiologicznego,  

b)  opinii  dotyczącej   czasowego  zaprzestania  działalności  leczniczej  dot. oddziału 

chirurgicznego z pododdziałem gastroenterologicznym. 

4. Sprawy bieżące.  

5. Zakończenie.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad 3a) Pan Przewodniczący poinformował, że w przypadku czasowego zaprzestania 

działalności na oddziale położniczo – ginekologicznym i oddziale noworodkowym Wydział 

Zdrowia Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu nie wymagał uchwały Rady 

Społecznej SP ZOZ w tej sprawie. Na czasowe zamknięcie kolejnego oddziału wymóg taki ze 

strony Urzędu Wojewódzkiego się pojawił, dlatego też konieczne jest podjęcie tej uchwały 

(wniosek Dyrektora SP ZOZ w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej czasowego zaprzestania 

działalności oddziału internistyczno – kardiologicznego stanowi załącznik nr 2  

do protokołu).  

Pani Barbara Rożyńska – Szumska Dyrektor SP ZOZ zauważyła, że szpital już dwukrotnie 

czasowo zamykał oddziały. Po raz pierwszy zamknięty został oddział internistyczno – 

kardiologiczny z powodu świerzbu, kolejno zamknięto oddział położniczo – ginekologiczny  

i oddział  noworodkowy z powodu przeniesienia do nowych pomieszczeń. Ostatnio szpital 

złożył do Urzędu Wojewódzkiego wniosek o wyrażenie zgody na czasowe zaprzestanie 

działalności na oddziale internistyczno – kardiologicznym. Poproszony został  

jednak tym razem o uzupełnienie tego wniosku o opinię Rady Społecznej SP ZOZ. Dodała, iż 

wpływ na to mogło mieć czasowe zamknięcie oddziału chorób wewnętrznych w szpitalu  

w Wolsztynie. Urząd Wojewódzki zapewne jest zaniepokojony tym, że dwa sąsiednie szpitale 

zamykają oddziały chorób wewnętrznych. Szpital w Wolsztynie zamknął oddział na 1,5 

miesiąca, szpital w Grodzisku Wlkp. zamknie oddział na tydzień. Poinformowała, że od dnia 

dzisiejszego pacjenci nie są już przyjmowani na oddział internistyczno – kardiologiczny. 

Prawie wszyscy pacjenci zostali wypisani do domów. Dwóch pacjentów zostało 
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przewiezionych do szpitala w Kościanie, jedna pacjentka została przeniesiona na oddział 

anestezjologii i intensywnej terapii. W piątek 15 lipca br. szpital chce już zacząć przyjmować 

pacjentów.  

Pani Kamilla Wieczorek inspektor Wydziału Organizacyjnego i Zarządzania Kryzysowego 

Starostwa Powiatowego odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

czasowego zaprzestania działalności leczniczej.  

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. Uchwała zawierająca pozytywną 

opinię została przyjęta jednogłośnie (uchwała w sprawie opinii dotyczącej czasowego 

zaprzestania działalności stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

Ad 3b) Pani Barbara Rożyńska – Szumska poinformowała, że rozpoczęła się już przebudowa 

wraz z rozbudową oddziału chirurgicznego z pododdziałem gastroenterologicznym. Do dnia 

25 sierpnia szpital musi przekazać pomieszczenia obecnego oddziału Wykonawcy. Oddział 

zostanie przeniesiony do zwolnionych pomieszczeń po oddziale położniczo – 

ginekologicznym. Obecnie w pomieszczeniach po tym oddziale działa blok operacyjny.  

Po przeniesieniu Bloku Operacyjnego do wyremontowanych i przebudowanych  

pomieszczeń, szpital odświeży pomieszczenia po oddziale położniczo – ginekologicznym  

i przeniesie oddział chirurgiczny z pododdziałem gastroenterologicznym. Dlatego też  

SP ZOZ zwrócił się również z prośbą o wyrażenie opinii dotyczącej czasowego zaprzestania 

działalności leczniczej na oddziale chirurgicznym z pododdziałem gastroenterologicznym.  

O dokładnym terminie przenosin oddziału szpital poinformuje Przewodniczącego Rady 

Społecznej odrębnym pismem (wniosek Dyrektora SP ZOZ w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej czasowego zaprzestania działalności oddziału chirurgicznego z poddziałem 

gastroenterologicznym  stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

Pani Kamilla Wieczorek inspektor Wydziału Organizacyjnego i Zarządzania Kryzysowego 

Starostwa Powiatowego odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

czasowego zaprzestania działalności leczniczej.  

Pan Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. Uchwała zawierająca pozytywną 

opinię została przyjęta jednogłośnie (uchwała w sprawie opinii dotyczącej czasowego 

zaprzestania działalności stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Ad 4) Pan Przewodniczący przypomniał, że kolejne planowe posiedzenie Rady Społecznej 

odbędzie się w miesiącu wrześniu.  

Pani Barbara Rożyńska –Szumska poinformowała, że na wrześniowe posiedzenie SP ZOZ 

przygotuje m. in. wniosek z prośbą o wyrażenie opinii w sprawie wydzierżawienia 

pomieszczeń. Dodała, że szpital prowadzi rozmowy z firmą zewnętrzną, która jest 
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zainteresowana ulokowaniem w SP ZOZ tomografu komputerowego wraz  obsługą 

urządzenia i opisywaniem wyników badań. Badanie tomografem komputerowym staje się 

badaniem standardowym w diagnostyce. Firma, która zamierza wykonywać te badania 

zainteresowana jest głównie szpitalem, gdyż to w SP ZOZ wykonywana byłaby największa 

ilość badań.  

Poinformowała również, że kolejna prośba będzie dotyczyła likwidacji samochodu fiat 

ducato. Pojazd ten nie przeszedł przeglądu technicznego. Dodała, że była to karetka 

przewożąca pacjentów w celu wykonywania badań itp.  

Pan Mirosław Drzewiecki Zastępca Dyrektora ds. Ekonomicznych dodał, że na wrześniowym 

posiedzeniu szpital przedstawi również sprawozdanie z wykonania planu finansowego za   

I półrocze 2016 roku oraz zmiany planu finansowego na rok 2016. Zmiana planu finansowego 

będzie dotyczyła zaciągnięcia kredytu, w związku z obowiązkiem wypłaty do dnia 31 grudnia 

br. świadczeń za nadwykonania za 2012 r. dla pielęgniarek, położnych i pozostałego 

personelu medycznego. Jest to kwota około 575 000,00 zł.  

Dodał, że SP ZOZ prowadzi już postępowanie przetargowe na zakup karetki. Szpital planuje 

zakupić samochód używany, roczny, z przebiegiem nie więcej niż 60 000 km, koszt zakupu to 

kwota około 163 000,00 zł. Ma być to pojazd z noszami i krzesełkiem kardiologicznym, tak 

by spełniał wymogi niezbędne do przewozu pacjentów. 

Pani Dorota Jaśkowiak Członek Rady Społecznej zapytała, w jakich pomieszczeniach 

znajdować się będzie tomograf komputerowy.  

Pani Dyrektor SP ZOZ poinformowała, że tomograf komputerowy będzie się mieścił  

w starym budynku szpitala.  

Pani Mirosława Szpot Członek Rady Społecznej poinformowała, że ma dwa zapytania od 

mieszkańców gminy. Pierwsze, czy Pani Katarzyna Warszta jest zatrudniona w szpitalu jako 

dietetyk. Drugie, czy administracja szpitala pozostanie w obecnie zajmowanym budynku.  

Pani Barbara Rożyńska – Szumska odpowiedziała, że Pani Katarzyna Warszta nie jest 

zatrudniona w szpitalu na stanowisku dietetyka, ani na żadnym innym stanowisku. Odnosząc 

się do drugiego zapytania poinformowała, że administracja szpitala pozostanie w obecnym 

budynku.  

Pan Marek Kinecki Członek Rady Społecznej zauważył, że pewnie takie zapytania są  

kierowane w związku z festynem medycznym, w którym Pani Katarzyna Warszta brała 

czynny udział.  

Pani Hanna Kaczmarek Członek Rady Społecznej zapytała, co będzie się mieścić  

w pomieszczeniach po oddziale internistyczno – kardiologicznym.  
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Pan Antoni Kłak wyjaśnił, że od końca 2010 roku właścicielem tego budynku stał się Powiat 

Grodziski, wcześniej budynek należał do ZUS. Dodał, że prawdopodobnie część tych 

pomieszczeń zostanie przeznaczona na potrzeby Powiatowego Inspektoratu Nadzoru 

Budowlanego. Pomieszczenia, które obecnie zajmuje PINB w Starostwie są im użyczone. 

Wojewódzki Inspektor Nadzory Budowlanego podnosi wymagania, które powinny spełniać 

powiatowe inspektoraty w zakresie powierzchni, archiwizowania dokumentów, warunków 

przyjmowania klientów itp., dlatego też rozważane jest takie rozwiązanie.   

Pani Dyrektor SP ZOZ zauważyła, że jeżeli szpital otrzymałby drugą część tego budynku, to 

sprowadziłby z powrotem archiwum zakładowe. Obecnie szpital posiada swoje archiwum  

w Gądkach, a jego obsługa dla szpitala to koszt rzędu około 8 000,00 zł kwartalnie.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie 12.30.  

 

Posiedzenie prowadził: 

Pan Antoni Kłak – Przewodniczący Rady  

 

Protokołowała 

Kamilla Wieczorek 

 

 

 


